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Ciuchcia Ekspress Ponidzie” powinna dalej
funkcjonować

Ciuchcia  Ekspress  Ponidzie  powinna  dalej  funkcjonować  uważa  wicemarszałkek
województwa  Zdzisław  Warzałka.  Wczoraj  udziałowcy  spółki  Świętokrzyska  Kolejka
Dojazdowa “Ciuchcia Ekspress Ponidzie” po raz kolejny zdecydowali się pokryć jej straty.

Ciuchcia  Ekspress  Ponidzie  powinna  dalej  funkcjonować  uważa  wicemarszałkek
województwa  Zdzisław  Warzałka.  Wczoraj  udziałowcy  spółki  Świętokrzyska  Kolejka
Dojazdowa “Ciuchcia Ekspress Ponidzie” po raz kolejny zdecydowali się pokryć jej straty.
Spółka zakończyła ubiegły rok ze stratą ponad 200 tysięcy złotych, dług rozłożony został na
siedmiu udziałowców,  w tym gminy Jędrzejów i  Pinczów,  oraz  samorząd województwa.
Odnosząc się do zastrezżeń dotyczących stanu kolejki oraz jej promocji w regionie – prezes
kolejki  -Edward  Choroszyński  stwierdził,  że  oprócz  prac  remontowych  trakcji  nie  ma
środków na  lepszą  promocję  czy  odnowienie  zabytkowych  obieków.  W ciągu  ostatnich
czterech  lat  firma  przyniosła  straty  w  wysokości  siedmiuset  tysięcy  złotych,  ale  jak
powiedział Zdzisław Wrzałka – dużym obciążeniem finansowym dla spółki jest przejęta po
PKP  infrastruktura.  Nie  wykluczone  że  część  obiektów  zostanie  wydzierżawiona  lub
sprzedana.
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